
 

 
Protokoll 
Församlingsstyrelsen den 12 augusti 2020 
Kl. 19.00, Nävestakyrkan 
 
Närvarande 
Roland Davidsson (RD), Göran Tärnqvist (GT), Lisbeth Larsson (LL), Ann Davidsson (AD), Erik Neander 
(EN), Rodney Dahlberg (RD) och Jonas Lundkvist (JL). 
 
1. Inledning 
Mötet inleddes med bön för mötet, församlingen och församlingsmedlemmar. Därefter gick vi en 
runda och berättade om hur vi har det och vad vi har omkring oss.  
 
2. Sekreterare 
JL valdes till sekreterare. 
 
3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll lades till handlingarna.  
 
5. Personal 
Sommaren har varit bra för JL. Mycket ledigt och en del kontakt med församlingen i 
själavårdsärenden.  
JL kommer att göra ett nytt försök att åka på retreat (den förra blev inställd) under hösten. 
Inför hösten har JL också undersökt behoven av en konfagrupp, men tror att det blir bäst att vänta 
med det ett läsår till.  
 
6. Krisgruppen 
Församlingens krisgrupp, Ethel Davidsson, Jörgen Örnberg, och JL, har haft kontakt över nätet och 
konstaterar inför hösten att vi behöver få ses, men att vi behöver hitta former som gör det tryggt. 
Samtal fördes i styrelsen om att vara ute, men vi konstaterade att det är svårt att få samling i 
gudstjänsten utomhus med många barn. Styrelsen pratade istället om att ha en anmälan till 
gudstjänsten, att glesa ut sittplatserna i kyrksalen och att uppmana till att ta med eget kyrkfika.  
 
7. Diakoni 
Vi konstaterade att nu när vi inte kan vara församling riktigt som vi brukar behöver vi fundera på hur 
vi möts i församlingen och hur vi möter människor utanför församlingen.  
 
Grillfesten: Vi kommer inte kunna ha en öppen grillfest för hela Ekeby. Efter samtal kom vi fram till 
att istället ha en intern samling där alla som vill får anmäla att de vill vara med och att JL sedan gör 



mindre grupper av människor som troligen inte setts under sommaren och att de får träffas och grilla 
(eller äta annat) och be med varandra, hemma hos varandra. Vi uppmuntrar också varandra att bjuda 
hem människor som inte brukar finnas i församlingen till en grillkväll (eller annat). På det sättet 
hoppas vi kunna få till både en gemenskap med varandra och att fortsätta vara en församling som är 
öppen för andra.  
 
Församlingshelgen: Vi kommer inte att kunna ha församlingshelgen med övernattning och samling 
för hela församlingen som vi planerat. Möjligen kan vi göra något dagtid, men JL avbokar 
Stenbodagården och vi funderar vidare på om det är något tema vi vill ses dagtid och prata om vid 
tillfälle.  
 
Då vi talade om program och samlingar reflekterade styrelsen också över att det inte blev några 
samlingar under sommaren trots att vi skapat möjligheter för detta. Möjligen berodde det på att det 
ofta varit församlingens äldre (som ju fortfarande är unga äldre) som bjudit in. Under rådande 
epidemi så har den gruppen säkert med rätta tänkt sig för en gång extra. Vi konstaterade också att 
om det blivit en första träff hade det säkert blivit fler och att vi till nästa sommar kan överväga att se 
till att boka in någon eller några träffar för att få igång samlingarna.  
 
JL lyfte också frågan om flyers. Tidigare har vi gjort sådana för att bjuda in till grillfesten. Nu blir det 
ingen grillfest men styrelsen beslöt ändå att JL gör en flyer som vi kan dela ut för att berätta att det 
inte blir någon grillfest, men att gudstjänster och barn- och ungdomsverksamhet är igång som 
vanligt.  
 
8. Administration & fastighet 
Kassan: Stig hade skickat en hälsning om att vi har haft intäkter på ca 280 000 kr och utgifter på 240 
000 kr, vilket ger ett överskott på 40 000 kr.  
 
Utbyggnad av parkeringen: Eftersom våren har inneburit att vi inte behövt använda hela vår 
parkering har arbetet med att bygga ut den legat lågt. RD har dock fått löften om arbete och material 
till den då vi väljer att sätta igång. 
 
9. Övriga frågor 
Veckomail. JL har fått indikationer på att alla veckomail inte når fram. Vi konstaterade att mailen kan 
hamna bland skräppost, och att JL parallellt med veckomailet lägger informationen som vi behöver få 
ut till flera på Facebook.  
 
På styrelsemötet innan sommaren pratade vi om att uppmuntra varandra till att be med varandra då 
vi träffas även utanför gudstjänster och möten. Några har gjort det i något sammanhang och även 
om det kan känns ovant så har det varit uppskattat.  
 
9. Nästa sammanträde 
Styrelsen möts igen den 9/9 kl 19.  
 
10. Avslutning 
Mötet avslutades med bön 
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